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                                                                    PROTOKÓŁ NR XLVI/2022 

z obrad XLVI sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 26 października 2022 roku w godz. od 12.00 do 12.30 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią. 

 

Ad. 1/ Otwarcie sesji. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 12.00 otworzył obrady  

XLVI sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych i zaproszonych gości. Poinformował, że nad przebiegiem 

obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie pan mecenas Krzysztof Bukowski.  

 

Ad. 2/ Stwierdzenie quorum. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie quorum. 

Poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych, w związku z czym Rada jest władna  

do podejmowania uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad. 3/ Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad 

sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nakielskiego za rok szkolny 2021/2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie powiatu 

nakielskiego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2023 roku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Kujawsko-

Pomorskiego o likwidację i rozwiązanie Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Chwałka i sołectwa Ostrowo dotyczącej 

wykonania projektu modernizacji i przebudowy drogi powiatowej nr 1907C Mrocza-Ostrowo. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022. 

15. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 
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16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Wolne głosy. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4/ Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do protokołu z XLV sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z XLV sesji Rady 

Powiatu Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że uchwały Rady Powiatu Nakielskiego  

i Zarządu Powiatu zostały zrealizowane lub są w trakcie realizacji. Powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

odbyło się 3 posiedzenia Zarządu: 10, 17 i 25 października 2022 roku. Dokumenty we wskazanym zakresie zostały 

zamieszczone w systemie informatycznym eSesja /informacja z wykonania uchwał Rady Powiatu, spis uchwał 

Zarządu Powiatu oraz sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym stanowią 

załączniki do protokołu sesji/. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6/ Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu.  

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, przedstawił Radzie informację o złożonych do niego 

oświadczeniach majątkowych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7/ Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przedstawił informację o złożonych  

do niego oświadczeniach majątkowych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Ad. 8/ Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nakielskiego za rok szkolny 2021/2022. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie 

powiatu nakielskiego.  

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, korzystając z § 47 ust. 5 statutu Powiatu 

Nakielskiego, poddał projekt uchwały pod głosowanie, bez odczytywania jego całej treści. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie powiatu nakielskiego, która została zapisana 

w rejestrze uchwał pod Nr XLVI/310/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2023 roku. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, korzystając z § 47 ust. 5 statutu Powiatu 

Nakielskiego, poddał projekt uchwały pod głosowanie, bez odczytywania jego całej treści. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz 

wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2023 roku, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr XLVI/311/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego o likwidację i rozwiązanie Związku Powiatów Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, poprosił, aby pan Starosta powiedział kilka słów  

na temat tej uchwały. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że Związek Powiatów Województwa Kujawsko-

Pomorskiego to związek celowy, który powstał w czasie trwania kadencji, gdy po raz pierwszy pełnił stanowisko 

starosty nakielskiego. Związek ten miał na celu pozyskanie bardzo dużych środków finansowych na sprawy 

związane z geodezją (chodzi o informatyzację zasobów). Zaznaczył, że przewodniczącym tego związku celowego 

jest Starosta Żniński. Pan Starosta powiedział, że projekt ten został zrealizowany i całkowicie rozliczony. 

Stwierdził, że na ostatnich Konwentach Starostów Województwa Kujawsko-Pomorskiego zastanawiali się, czy ten 

związek ma dalej funkcjonować (ewentualnie można byłoby znaleźć inne tematy, które mogą być realizowane  

na terenie całego województwa). Oznajmił, że zdania na ten temat były podzielone. Pan Starosta powiedział,  

że wskazywano m.in. na takie tematy jak: służba zdrowia, oświata. Zaznaczył, że ostatecznie na ostatnim 

Konwencie Starostów Województwa Kujawsko-Pomorskiego większość opowiedziała się za tym, aby zakończyć 

funkcjonowanie tego związku. Stwierdził, że oczywiście będzie musiała być w tej sprawie podjęta stosowna 

uchwała, odbędzie się zgromadzenie zamykające i nastąpi rozliczenie.     

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, korzystając z § 47 ust. 5 statutu Powiatu 

Nakielskiego, poddał projekt uchwały pod głosowanie, bez odczytywania jego całej treści. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia 

do Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego o likwidację i rozwiązanie 

Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr XLVI/312/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Chwałka i sołectwa Ostrowo 

dotyczącej wykonania projektu modernizacji i przebudowy drogi powiatowej nr 1907C Mrocza-Ostrowo. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głodach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Chwałka i sołectwa 

Ostrowo dotyczącej wykonania projektu modernizacji i przebudowy drogi powiatowej nr 1907C Mrocza-

Ostrowo, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XLVI/313/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego.  

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że w dniu 25 października 2022 roku Zarząd 

Powiatu wniósł autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu nakielskiego oraz autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022 /autopoprawki stanowią załączniki do protokołu sesji/. 

Stwierdził, że zmiany wprowadzone autopoprawkami omówił wraz z panią Skarbnik na posiedzeniach 

poszczególnych komisji stałych Rady.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał 

pod Nr XLVI/314/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 

2022. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, o autopoprawce do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022 poinformował przy okazji omawiania 
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autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2022, która została zapisana w rejestrze uchwał 

pod Nr XLVI/315/2022. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach radnych. 

 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do Starosty 

Nakielskiego w okresie międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik  

do protokołu sesji/.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 16/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Nie zgłoszono wniosków ani oświadczeń. 

Ad. 17/ Wolne głosy. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, stwierdził, iż ma nadzieję, że słuchają ich również 

rolnicy, ponieważ ma dwie ważne informacje przekazane przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Pierwsza 

z nich dotyczy przedłużenia terminu składania wniosków o szacowanie szkód spowodowanych przez suszę  

w 2022 roku. Powiedział, że termin ten przedłużono do dnia 31 października. Zaznaczył, że druga informacja 

dotyczy szerszej liczby rolników. Oznajmił, że Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi ogłosiło pomoc dla rodzin, 

które zostały poszkodowane przez niekorzystne warunki atmosferyczne. Podkreślił, że w przypadku gminy Nakło 

nad Notecią dotyczy to suszy i wiosennych przymrozków. Pan Radny powiedział, że ta pomoc jest skierowana  

do rodzin, a nie do pojedynczych osób, a wnioski w tej sprawie przyjmowane są przez Agencję Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa do dnia 15 listopada.   

Pani Rozalia Wencel, Radna Rady Powiatu, powiedziała, że jeszcze w okresie konstruowania budżetu 

chciałaby zwrócić uwagę, aby przede wszystkim pomyśleć o zajęciach pozalekcyjnych. Chodzi o to, aby  

tę formułę utrzymać, wesprzeć, a jeśli można to nawet ją rozszerzyć. Podkreśliła, iż myśli, że te zajęcia 
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pozalekcyjne to jest bardzo dobra inicjatywa, która powielana jest już od paru lat. Stwierdziła, że daje ona 

możliwość udziału bardzo szerokiej rzeszy młodzieży w tego typu zajęciach i poszerzenia swojej wiedzy,  

a co za tym idzie również podniesienia kompetencji w odniesieniu do egzaminów zawodowych i maturalnych. 

Zaznaczyła, że im jako organowi prowadzącemu zależy na tym, aby osiągali coraz lepsze wyniki w tej dziedzinie. 

Pani radna Rozalia Wencel powiedziała, że chciałaby, aby na przyszły rok, jeżeli tylko pojawią się środki, 

pomyśleć o wykonaniu remontu w Liceum Ogólnokształcącym w Szubinie, ponieważ borykają się tam  

z dyskomfortem prowadzenia zajęć. Zwróciła również uwagę na sprawę boiska w Zespole Szkół im. Stanisława 

Staszica w Nakle nad Notecią. Pani Radna poprosiła, aby te trzy rzeczy wziąć pod uwagę, jeżeli tylko pojawią się 

jakieś środki.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował Radę o pismach, które 

wpłynęły do niego w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że pismem z dnia 4 października 2022 roku Burmistrz 

Kcyni zawiadomił, że Rada Miejska w Kcyni przyznała dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego następującym podmiotom: parafia pw. Wniebowzięcia NMP w Kcyni – 10 tys. zł 

/przedmiotowe pismo stanowi załącznik do protokołu sesji/. Oznajmił, że poza tym wpłynął do niego protokół 

zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Nakle nad 

Notecią. Stwierdził, że kontrolujący nie wnieśli żadnych uwag. Zaznaczył, że radni otrzymali ten protokół  

w Informatorze eSesji /wskazany protokół stanowi załącznik do protokołu sesji/.    

Więcej wolnych głosów nie było. 

Ad. 18/ Zakończenie obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz gościom  

za udział w sesji i zakończył obrady. 

 

                                                                                                                      PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                                                                                                                        ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

Na podstawie odsłuchu nagrania 

protokół sporządziły: 

Katarzyna Stałowska 

Magdalena Ślagowska 

 

 


